

**Forthcoming in  
*Material History Review*,  
Fall 1992**

The National Museum of Science and Technology will celebrate its 25th anniversary in the fall of 1992. To mark the occasion, the Museum will publish a special theme issue, "The Persistence of Technology," under the guest editorship of Dr Kris Inwood, University of Guelph.

Articles planned for this theme issue include a study of nailmaking in Montreal by Larry McNally (National Archives of Canada); British watch manufacturing by Alun Davies (Queen's University, Belfast); a photographic study of manufacturing and structural survivals by Ralph Greenhill; the use of draft oxen by Jonathan Liebowitz (University of Lowell, Mass.); and Donald Davis' (University of Ottawa) study of persistence of North America's street railways.

Your subscription guarantees your copy. Why not let a colleague know about this informative issue? Simply complete the enclosed form and a free Issues Published summary will be sent to them without obligation, or consult the inside back cover for ordering details.

---

**À venir dans la  
*Revue d'histoire de la culture matérielle*,  
automne 1992**

Le Musée national des sciences et de la technologie célébrera son 25<sup>e</sup> anniversaire à l'automne 1992. La *Revue d'histoire de la culture matérielle* entend souligner l'événement par la parution d'un numéro thématique spécial sur « La persistance de la technologie », préparé sous la direction de Kris Inwood, de l'Université de Guelph.

Au nombre des textes à paraître illustrant ce thème, mentionnons une étude sur la fabrication des clous à Montréal, par Larry McNally (Archives nationales du Canada), un article sur l'horlogerie britannique, par Alun Davies (Queen's University, Belfast), une étude photographique des vestiges d'anciennes structures et usines, par Ralph Greenhill, un article sur l'utilisation des bœufs de trait, par Jonathan Liebowitz (Université de Lowell, Mass.) et une étude sur la persistance des tramways en Amérique du Nord, par Donald Davis (Université d'Ottawa).

Comme vous êtes abonné(e), vous êtes assuré(e) d'en recevoir un exemplaire, mais pourquoi ne pas glisser un mot de la parution de ce numéro informatif à des collègues? Veuillez remplir le formulaire ci-joint pour que nous leur fassions parvenir, sans obligation de leur part, un sommaire gratuit des numéros parus à ce jour, ou encore reportez-vous aux instructions de commande à la troisième page de la couverture.

### **Material History Review**

The *Material History Review* provides a venue for referred articles and research reports encompassing a range of approaches in interpreting the past through an analysis of Canadians' relationship to their material world. Critical reviews of books, exhibitions, and historic sites, artifact studies and reports on collections encourage the use of material evidence in understanding historical change and continuity.

The *Review* is distributed to more than 250 universities, research institutes, museums, and libraries, in 30 countries. It is indexed in *America: History and Life*, *Journal of American History*, *Technology and Culture's* Current Bibliography in the History of Technology, and *Annual Bibliography of Ontario History*.

### **Subscription Rates**

(Canadian subscribers please add 7% GST)

	<b>One-Year 1992</b>	<b>Two-Year 1992-1993*</b>	<b>Three-Year 1992-1994*</b>
Individuals	\$15.00	\$28.00	\$42.00
Institutions	\$25.00	\$47.00	\$70.00
Back Issues	\$ 7.00	\$ 7.00	\$ 7.00

\* Rates valid until December 31, 1992.

The *Material History Review* is published twice a year. Cheques or money orders should be made payable to the Receiver General for Canada. Please allow four to six weeks for back orders. Subscriptions and related correspondence should be addressed to:

Finance Division (MHR)  
National Museum of Science and  
Technology  
P.O. Box 9724, Ottawa Terminal  
Ottawa, Ontario  
K1G 5A3

Credit card orders (including name, card number, expiry date, amount and signature) can be faxed to: Finance Division (MHR), 613-990-3635.

### **Submission of Manuscripts**

Correspondence concerning contributions, author guidelines and editorial matters should be addressed as to the Managing Editor, *Material History Review*, at the above address.

### **Revue d'histoire de la culture matérielle**

La *Revue d'histoire de la culture matérielle* présente des articles et travaux de recherche ayant fait l'objet de rapports critiques, qui proposent différentes façons d'aborder l'étude et l'interprétation du passé par l'analyse des rapports unissant les Canadiens et leur monde matériel. Des critiques de livres, d'expositions et de lieux historiques, des études d'objets et des articles sur les grandes collections canadiennes favorisent l'utilisation de témoins matériels dans l'interprétation du changement et de la continuité historiques.

La *Revue* est envoyée à plus de 250 universités, instituts de recherche, musées et bibliothèques dans 30 pays. Elle est répertoriée dans *America: History and Life*, *Journal of American History*, la « Current Bibliography in the History of Technology » publiée dans *Technology and Culture* et dans *Annual Bibliography of Ontario History*.

### **Tarifs d'abonnement**

(au Canada, ajouter TPS de 7 p. 100)

	<b>Un an 1992</b>	<b>Deux ans 1992-1993*</b>	<b>Trois ans 1992-1994*</b>
Particuliers	15 \$	28 \$	42 \$
Établissements	25 \$	47 \$	70 \$
Anciens numéros	7 \$	7 \$	7 \$

\* Tarifs en vigueur jusqu'au 31 décembre 1992 inclus.

La *Revue* paraît deux fois l'an. Les chèques ou mandats-poste doivent être à l'ordre du Receveur général du Canada. Il faut compter de quatre à six semaines pour la livraison des anciens numéros. Toute correspondance au sujet d'un abonnement doit être envoyée à la

Division des finances (RHCM)  
Musée national des sciences et de la technologie  
C.P. 9724, Terminus d'Ottawa  
Ottawa (Ontario)  
K1G 5A3

Les commandes payées avec une carte de crédit (comportant nom, numéro et date d'expiration de la carte, montant et signature) peuvent être acheminées par télécopieur à la Division des Finances, au (613) 990-3635.

### **Présentation des manuscrits**

Toute correspondance concernant les articles ou leur présentation et les questions rédactionnelles doit être adressée au directeur administratif, *Revue d'histoire de la culture matérielle*, à l'adresse mentionnée plus haut.

ISSN 1183-1073

\$7.50

7,50 \$



Canada